
Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde d. 6. september 2017.09.11

Til stede: Line (formand). Mette, Helle,, Lene, Anne-Mette
               Medarbejderrepræsentanter, leder og souschef

Bestyrelsen var indkaldt for at blive orienteret om og drøfte et enkelt spørgsmål:
- En eventuel udvidelse af pladskapaciteten i Skanderup Børneinstitution.

Gitte redegjorde for den eventuelle udvidelse, som ville indebære ca. 10 ekstra indskrevne vuggestuebørn 
og dertil en ombygning af et grupperum, som nu anvendes af børnehaven.

Bestyrelsen udtrykte forståelse for behovet for udvidelsen og de deraf afledte konsekvenser.
Bestyrelsen rejste dog en række spørgsmål og ønsker i forbindelse hermed:

- Er der afsat den nødvendige tid til håndværkerarbejdet, således at alt er klar, når børnene 
indskrives?

- Er der givet tilstrækkelig økonomi til normering og ansættelse af personale?
- Sikrer økonomien hertil, at der kan indkøbes tilstrækkeligt med nyt inventar, barnevogne , møbler, 

legetøj osv?
- Er legepladsen til vuggestuebørn stor nok til den ekstra gruppe børn?
- Der henstilles til at der bliver holdt byggemøder og lignende møder med institutionen og at 

ledelsen inddrages hele vejen i processen.
Det foreslås, at institutionen afholder et orienterende forældremøde, når den endelige vedtagelse af 
udvidelsen er på plads.

Bestyrelsen deltager gerne med en repræsentant til byggemøder og lignende.

Referat: Gitte, 


